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Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je, na podlagi 20. člena Poslovnika 
Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10 in 6/14) in drugega  odstavka 56. 
člena Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05- UPB1 in 95/09 - odl. US), 
oblikovala naslednje  
                                                                  

M n e n j e 
 

k Predlogu zakona o organu in skladu za reševanje bank  
(ZOSRB) - nujni postopek 

 
 
Komisija Državnega sveta za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na 17. izredni  seji  11. 
12. 2014 obravnavala Predlog zakona o organu in skladu za reševanje bank, ki ga je v 
obravnavo predložila Vlada Republike Slovenije.  
 
Komisija predloga zakona ne podpira. 
 
Argumenti v prid podpori zakona, ki jih je  navedel predlagatelj zakona, da se namreč s 
predlogom zakona celotnemu bančnemu sektorju na sorazmeren in pošten način nalaga, da 
vlaga svoja sredstva za vzpostavitev sklada za reševanje bank, niso prepričali članov 
komisije. Komisija tudi meni, da nova obveznost v določeni meri vpliva na premoženjsko 
stanje bank. To velja posebno za nesistemske banke, ki so se v preteklosti morale že same 
dokapitalizirati in že doslej niso bile deležne podobnih ukrepov, kot jih je izvajala država ob 
nedavni sanaciji sistemskih bank. 
 
Kot je razumeti iz predlaganih rešitev, bo dodatna obremenitev določena v skupni višini 2,3 
odstotka zajamčenih vlog za vse banke, vendar pa bo potrebna pomoč iz sklada 
zagotovljena samo sistemskim bankam. Tako bodo v primeru reševanja neuspešnega 
poslovanja sistemskih bank posredno, z vplačili v sklad s svojimi sredstvi sodelovale tudi 
banke, ki niso v lasti države in ki se v podobnih okoliščinah ne bodo mogle nadejati takšne 
pomoči. Pojasnilo, da so z rešitvijo sistemskih bank posrednih koristi deležne tudi ostale 
banke, glede na pretekle izkušnje, ni zadovoljivo. Komisiji se je zastavilo tudi vprašanje ali 
zakon predvideva ustrezno rešitev v primeru, da bi se sredstva sklada v celoti izkoristila še 
pred potekom desetih let. 
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen član komisije dr. Janvit Golob. 
 
                                                                                                  Predsednica 
                                                                                                mag. Marija Lah, l.r.      


